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IPOLYSZÖG KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

15. számú 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
Készült: Ipolyszög Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. október 26. napján 
testületi ülés keretében tartott közmeghallgatásáról. 
 
Jelen vannak: KÁRDÁSI JÁNOSNÉ polgármester 
     TAKÁCS GERGELY alpolgármester 

 MAGLÓDI MELINDA 
 CSEMAN ZSUZSANNA  
 HART TIBOR képviselő 

   
HIVATALBÓL JELEN VAN: dr. Varga Andrea jegyző 

  Balázsné Cervenák Ildikó osztályvezető  
                                                 Szikora Péter pénzügyi osztályvezető  
  Zábrádi József osztályvezető      
                                              
LAKOSSÁG RÉSZÉRŐL MEGJELENT SZEMÉLY: Csatolt jelenléti ív szerint 
                            
KÁRDÁSI JÁNOSNÉ polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülés 
határozatképes, 5 főből 5 fő van jelen.   
 
A közmeghallgatás témája: 
 
Beszámoló az elmúlt évről 
 
Kárdási Jánosné polgármester: Elmondja, hogy Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 
2011. évi CLXXXIX. törvény 54. § -a alapján évente legalább egyszer közmeghallgatást kell tartani. 
A közmeghallgatás lebonyolításáról a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzata 
rendelkezik. A közmeghallgatás testületi ülés keretében történik, amelyen a megjelent 
választópolgárok és az érdekelt szervezetek képviselői közérdekű kérdéseket, javaslatokat tehetnek 
a Testület részére.  
 
Azon lakosoknak, akik a közmeghallgatáson személyesen nem tudnak részt venni, lehetőséget 
biztosítottunk, hogy közérdekű kérdéseiket, javaslataikat, véleményüket írásban 2023. október hó 
25. napján 16,00 óráig juttassák el Ipolyszög Község Önkormányzatához (2660 Ipolyszög, Fő utca 
36. szám). Írásban benyújtott kérdéseikre, észrevételeikre a közmeghallgatást követő 30 napon belül 
írásban válaszolunk. 
 
A hirdetményben megjelölt időpontig egyetlen egy kérdés, vélemény sem érkezett a testülethez. 
 
Kárdási Jánosné polgármester: Köszöntök minden megjelentet. A közmeghallgatás témája 
Ipolyszög Község Önkormányzatának az elmúlt évi beszámolója. Mielőtt ismertetem a beszámolót, 
szeretném megköszönni a képviselő-testület tagjainak, jegyző asszonynak és az irodai 
munkatársaknak az év folyamán nyújtott segítséget, mely a falu fejlődéséhez nagyban segítséget 
nyújtott. Az eltelt évben megvalósult pályázatok: A Temesvár út aszfaltozása Top pályázatból 
66 784 ezer forint volt. A Vasút utca útszakasza önerőből lett előkészítve az aszfaltozáshoz. Ennek 
teljes összege 3 740 ezer forint volt. A Halász utca felújítására beadott pályázat folyamatban van, 
reméljük, hogy pozitív elbírálást kap. A faluház udvarának rendezése és térkövezése is önerőből 
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valósult meg. A garázs és a garázsajtó is elkészült összesen 2 445 ezer forint értékben. A említett 
térkövezés 4 454 ezer forintért valósult meg.  A kultúrház berendezése összesen 1 219 ezer forint 
volt. Kisértékű eszközök pedig 508 ezer forint értékben lettek vásárolva. Úgy gondolom, hogy 
közösségünk hasznos és esztétikus környezetben szervezheti meg a közösségi életét, várhatja az ide 
látogatókat. Egyre szépülő, gazdagodó környezetünk rendezvényei ide vonzzák a környező 
településen élőket. A közösségi platformok visszajelzései is pozitív értékeléseket tükröznek, ami a 
településünk megítélését nagyban befolyásolják. Mindehhez hozzájárul, hogy a faluházunk belső 
esztétikája és felszereltsége eleget tesz a XXI. század követelményeinek. Az önerőből megvásárolt 
hangosításhoz szükséges kellékek, székek, asztalok háztartási gépek segítik a rendezvények 
sokszínűségét és sikerességét. Értem itt a társaságok, egyesületek, magánszemélyek rendezvényeit, 
melyek bérleti díj ellenében használhatók. A bérleti díjak visszaforgathatók egyéb kiadásokra. A 
közösségi ház áramellátásával kapcsolatban merült fel probléma, és mivel itt van Zábrádi József 
osztályvezető úr is így megkérném, hogy mondja el a fejleményeket, hogy a képviselő-testület is 
tisztában legyen ezzel.  
 
Zábrádi József osztályvezető: Ez egy több éve elkezdett ügy. Nagyon nehezen sikerült 
megterveztetni az áramvételezési helyet. Közben az MVM Zrt-nek egy másik KFT-je viszont nem 
adott nekünk befogadó nyilatkozatot a vásárlás vonatkozásában. Egy évet kínlódtunk vele, mire 
megszületett ez a befogadói nyilatkozat, akkor viszont az MVM Zrt-nek egy másik cége azt mondta, 
hogy az eredeti tervnek a hatálya lejárt, újra kell terveztetni az egészet.  Mi ettől függetlenül 
ismételten kértünk egy befogadó nyilatkozatot, ahhoz már egy másik ügyszámú nyilatkozatot 
kaptunk több hónapig tartott, mire ezt megszereztük. Újra leadtuk a dokumentumokat, erre 
kaptunk egy választ, hogy 30 napon belül válaszolni fognak. A válasz az volt, hogy újra terveztetik 
az egészet. Sajnos azóta nem tudunk elérni egy ügyintézőt sem, aki meg tudná mondani, hogy 
jelenleg, hogy áll az ügyünk. Befogadó nyilatkozattal már rendelkezünk és nem értjük, hogy miért 
kellene úra terveztetni az egészet, amikor semmi nem változott, csak a tervet kellet volna újra 
dátumozni.   
 
Kárdási Jánosné polgármester: Én már Budapestre telefonáltam, hogy adjanak egy telefonszámot, 
akivel érdemben tudok beszélni a tervek miatt. Én fenntartom azt, hogy semmi értelme az újra 
tervezésnek, hiszen nem változott semmi, de az MVM Zrt-nél csak ezt mondják, hogy márpedig 
újra kell csinálni. Nem tudta megmagyarázni, hogy miért és nem kaptam telefonszámot sem. Én, 
amit tudtam megmozgattam, hogy elérjünk valamit, de egyelőre semmit sem sikerült elérni.  
 
Hart Tibor: Igen, ezt én is tapasztaltam saját ügyem miatt, már két éve nem történik semmi és 
mire eljutottunk oda, hogy jöttek volna felszerelni az áram dobozt, azt mondták, nem teszik fel, 
mert még ott van a régi, mondtam, hogy szereljék le. De ez nem így működik, írjak újabb kérelmet 
a leszerelés miatt. Nagyon dühös voltam. Mondtam, hogy ilyen nincs.  
 
Kárdási Jánosné polgármester: Igen, ezt mi is tapasztaltuk, hogy egyálltalán nem rugalmasak. 
Köszönöm Zábrádi Józsefnek a tájékoztatást. Visszatérve a beszámolóhoz volt falunap, idősek 
napja mind a kettő szerintem jól sikerült. Szeretnénk még tartani Mikulás és az Advent váró 
programokat, illetve a Karácsony váró ünneplése.  
 
Takács Gergely alpolgármester: Szilveszteri rendezvényt fogunk tartani? 
 
Kárdási Jánosné polgármester: Én nem gondolkodtam ezen, de nem szeretnék szervezni, ha valaki 
szeretne, az kiveheti a kultúrházat a megbeszélt feltételek mellett. Én szeretném, ha minél több 
rendezvény lenne a településen és erre fogok törekedni, szükség van rendezvényekre, hogy 
megmozgassuk a település lakosságát. Én ennyit szerettem volna elmondani. Van esetleg még 
valakinek kérdése?  
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A polgármester megköszöni a megjelenést, majd bezárja az ülést. 
 

 
K.m.f. 

 
 

/: Kárdási Jánosné :/ /: dr. Varga Andrea :/ 
              polgármester                     jegyző 
 


